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ПРОТОКОЛ 

№60 

 

МЯСТО НА ПРОВЕЖДАНЕ:                                 Община Копривщица 

ДАТА:                                         29.06.2023 г. 

НАЧАЛЕН ЧАС И ПРОДЪЛЖИТЕЛНОСТ:          14:00 h –16:30 h. 

ВОДЕЩ ПРОТОКОЛА:             Вероника Пачева 

 

Днес 29.06.2023г. от 14:00 часа  в стаята на общински съвет - Копривщица се 

проведе , редовно заседание на  Общински съвет гр. Копривщица.  

На заседанието присъстваха общинските съветници, Кмета на община Копривщица, 

Василка Стефлекова – Йовкова, ДД „ФСД” към община Копривщица, Представители на  

Кауза „Богата Копривщица” и граждани.  

Инж.С.Павлов –зам. председател на ОбС - Копривщица, представи проекта за дневен 

ред. 

 

1. Разглеждане на докладна записка от кмета на община Копривщица относно  

информация за изпълнението на бюджета на община Копривщица към 31.12.2022г. 

2. Разглеждане на докладна записка от кмета на община Копривщица относно отчет 

за състоянието на общински дълг на община Копривщица към 31.12.2022г.  

3. Разглеждане на докладна записка от кмета на община Копривщица относно 

възлагане на нова дейност на Общинско предприятие „Копривщица” и промяна в 

Правилника за организацията и управлението на дейността на ОП „Копривщица” – гр. 

Копривщица. 

4. Изложение от жители на гр. Копривщица.   

5. Разни 

6. Отговори на питания  

7. Питания 

 

 

Инж.С.Павлов – зам. председател на ОбС – Копривщица, дошла е докладна от кмета 

на община Копривщица, че оттегля точка 3 от дневния ред и 4 точка става 2 , точка 5 

става 4, точка 6 става 5 и точка 7 става 6.  

Инж. С.Павлов  – зам. председател на ОбС – Копривщица, подложи на гласуване така 

изчетения дневен ред  

 „За”- 9 – Л.Цеков, Д.Ватахов, Р.Галинова, Б.Подгорски, Б.Чилов,  С.Павлов, 

Н.Кривиралчев,  С.Шипочинов, М.Иванов  

„против” - 0  

„въздържал се” – 0  

Отсъства – М.Тороманова, Я.Стоичков 

Приема се 
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По първа точка от дневния ред - Разглеждане на докладна записка от кмета 

на община Копривщица относно  информация за изпълнението на бюджета на 

община Копривщица към 31.12.2022г. 

 

Инж.С.Павлов – зам. председател на ОбС – Копривщица, думата няма да я дам понеже 

съм секретар на КЕУРРБФИИСГС. 

Инж.С.Павлов – секретар на КЕУРРБФИИСГС, представи становището на комисията.  

Инж.С.Павлов – зам. председател на ОбС – Копривщица, даде думата на Василка 

Стефлекова – Йовкова, ДД „ФСД” към община Копривщица 

Василка Стефлекова – Йовкова, ДД „ФСД” към община Копривщица, ако имате други 

въпроси на разположение съм да ги разясним.  

Ю.Георгиева – гражданин, имам един въпрос към приложение 1 местни дейности, 

общински такси в параграф бюджет – отчет за притежаване на куче е дадено 10лв. 

Въпроса ми е не са ли задължителни таксите за кучетата, защото до колкото знам повече 

от половината от домакинствата имат по едно, две, три кучета?  

Инж.С.Павлов – зам. председател на ОбС - Копривщица, зададохме този въпрос на 

комисия, оказа се че само две кучета са регистрирани към момента в община 

Копривщица.   

Ю.Георгиева – гражданин,не е задължително ли регистрирането?  

Инж.С.Павлов – зам. председател на ОбС – Копривщица, задължително е, но към 

момента са се регистрирали  само 2.  

Л.Цеков – председател на ОбС – Копривщица, не е задължително на ловните и 

овчарските.  

Ю.Георгиева – гражданин, има ли някакви проверки в тази връзка или просто на 

добра воля?  

Л.Цеков – председател на ОбС – Копривщица, предния път коментирахме, че трябва 

да се отмени, за да може да се обхванат.  

А.Андреева – Кривиралчева – представител от Кауза „Богата Копривщица”, аз имам 

няколко въпроса. Първия ми въпрос е свързан до някъде с въпроса за таксите, но то е 

доста по широк. Въпроса ми  към кмета е по какъв начин се осъществява контрола по 

изпълнението на дейностите в общината? Контрол по събиране на такси и по какъв 

начин? Контрола по изпълнението на договорите, по които кмета е възложител? Има ли 

някакъв контрол и какво се случва, когато договорите не се изпълняват или има огромно 

забавяне за водопровода? Знам какъв е формалния отговор и той е има прекъсване, 

обаче какво като има прекъсвания. Значи със срока, който е било прекъснато със същия 

срок се удължава това е по Закон?  

Б.Дюлгярова – кмет на община Копривщица, да така е.  

А.Андреева – Кривиралчева – представител от Кауза „Богата Копривщица”, някой 

осъществява ли контрол и ние ще получим ли отговор кога ще бъде приключено, защото 

срока беше май?  Имам и също така въпрос, който е свързан с преходните остатъци Вие 

знаете, че аз питам за преходните остатъци и не ми стана ясно от какво са се получили 

тези преходни остатъци, които са отчетни в бюджета и втората част на въпроса ми е за 

какво ще бъдат изразходвани те? По какви дейности са се получили тези преходни 

остатъци и как са планирани те да бъдат изразходвани?  

Б.Дюлгярова – кмет на община Копривщица, почвам с преходните остатъци са парите 

от МРРБ, които дойдоха за водопровода на 19.12.2022г. подписахме договорите и това е 

големия преходен остатък. Друг преходен остатък е за моста, който е петстотинте 

хиляди, други преходни остатъци общината всичко си оползотворява, и всичко което 



 3 

имаше като средства и капиталовите бяха направени за събора даже не ни достигнаха, 

за да направим асфалтовите настилки, които направихме с капиталовите разходи, други 

преходни остатъци нямаме. За изпълнението на проектите както Ви казах декември са 

подписани договорите в Копривщица знаете, че до април  не може да се работи 

нормално затова сме го спрели.След това при всички валежи през тези два месеца, 

проекта е тежък, постоянно помпат помпи, наводнения очаквахме и АПИ да даде 

разрешение. В първото писмо беше, че при зимния сезон до края на април не могат да 

ни разрешат 308 метра да изкопаем републиканската пътна мрежа от бензиностанцията 

до моста, който сме започнали. Сега очакваме до края на другата седмица на ново да ни 

разрешат, за да може да се свързват и връзките, които са отклоненията и водата, канала 

особено, защото новия канал върви доста по ниско от стария и не може да се правят 

връзките и очакваме АПИ да разреши и лично ходихме на среща. Контрол има. Има и 

даже Заповед издадена на 23.02 ежеседмично да се докладва ако има някакви проблеми 

и ежеседмично да се докладва на строителен надзор. Освен общината този проект си 

има строителен надзор. Специално един от служителите отговаря за този проект, друг 

отговаря за друг проект.  

А.Андреева – Кривиралчева – представител от Кауза „Богата Копривщица”, имате 

предвид служителите от общината?  

Б.Дюлгярова – кмет на община Копривщица, да на общината специално на О.Родригес  

А.Андреева – Кривиралчева – представител от Кауза „Богата Копривщица”, ама те 

знаят ли?  

Б.Дюлгярова – кмет на община Копривщица,разписал се е и има Заповед при него.  

Д-р П.Зарев - представител от Кауза „Богата Копривщица”, на предното заседание той 

по същество каза, че не знае кой е контрола и след като има седмичен ангажимент да 

докладва това означава, че през този период от време, в който сте издали Заповедта до 

отминалия път не е изпълнено нито един доклад.  

Б.Дюлгярова – кмет на община Копривщица, аз ежеседмично питам и ми се докладва.  

Д-р П.Зарев – представител от Кауза „Богата Копривщица”, Вие твърдите, че в тези 

преходни остатъци всичко е наред само, че в един даден момент разходването на тези 

преходни остатъци в никакъв случай не може да се приеме, че те са разходвани по 

Законов ред, още повече че това което сте направили  като аванс към фирмата, която 

извършва ремонта на моста.  

Б.Дюлгярова – кмет на община Копривщица, има документи  

Д-р П.Зарев – представител от Кауза „Богата Копривщица”, Вие имате преведен аванс 

от 519 000 лв. и ние питаме на какво основание е преведен този аванс? И втория ми 

въпрос е каква е банковата гаранция, която твърди главния счетоводител, че издадена е 

за сумата те като добросъвестен изпълнител и сега ако се направи проверка и не се 

приеме, че това се изпълнява общината трябва да си изиска от изпълнителя тези 

519 000лв., но те са добросъвестен изпълнител те имат законово основание да оспорят 

искането да върнат тези пари. Предния път заявихте, че общината не е подсигурила 

условията, за да си изпълнят този договор.  

 Б.Дюлгярова – кмет на община Копривщица, беше върнато. Изискаха за настилката 

документ от пътища и мостове, това е направено и се започва.   

 Д-р П.Зарев – представител от Кауза „Богата Копривщица”, има ли открита 

строителна площадка на моста? 

Б.Дюлгярова – кмет на община Копривщица,няма открита строителна площадка.  
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Инж.С.Павлов – зам. председател на ОбС – Копривщица, подложи на гласуване 

докладната на КЕУРРБФИИСГС 

„За”- 6 – Л. Цеков, Б. Подгорски, С.Павлов, С.Шипочинов, Н.Кривиралчев, 

М.Иванов 

„против” – 2 Д.Ватахов, Б.Чилов   

„въздържал се” – 1 Р.Галинова 

Приема се 

Решение № 347 

На основание чл.52, ал.1 и чл.21, ал.1,т.6, във връзка с чл.27,ал.4 и ал.5 от 

ЗМСМА; чл.140, ал.1 и ал.5 от закона за публичните финанси и чл.46, ал.2 от 

Наредбата за условията и реда за съставяне на бюджетната прогноза за 

местните дейности за следващите три години, за съставяне, приемане, 

изпълнение и отчитане на общинския бюджет на Община Копривщица 

 

1. Приема информация за изпълнението на бюджета на Община 

Копривщица към 31.12.2022 г., съгласно Приложение 1, както следва: 

 

1.1. По прихода в размер на  8 209 194  лв., в т. ч. 

 

За делегирани от държавата дейности :               4 052 757 лв. 

За местни дейности :                                               4 156 437  лв. 

         

1.2. По разхода в размер на  8 209 194  лв., в т. ч. 

 

За делегирани от държавата дейности :               4 052 757 лв. 

За местни дейности :                                               3 898 802  лв. 

За финансиране на делегирани от държавата 

дейности с местни приходи :                                          

257 635  лв. 

 

           

                  

2. Приема информация за поименния списък на извършените 

капиталови разходи към 31.12.2022  г., съгласно Приложение 2. 

3. Приема информация за извънбюджетните сметки и 

фондове, към 31.12.2022 г., съгласно Приложение 3. 
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По втора  точка от дневния ред – Разглеждане на докладна записка от кмета 

на община Копривщица относно отчет за състоянието на общински дълг на 

община Копривщица към 31.12.2022г.  

 

Инж.С.Павлов – зам. председател на ОбС – Копривщица и секретар на 

КЕУРРБФИИСГС, представи становището на комисията. 

 

Инж.С.Павлов – зам. председател на ОбС – Копривщица, подложи на гласуване 

докладната на КЕУРРБФИИСГС  

„За”- 9 – Л.Цеков, Д.Ватахов, Б.Подгорски, Б.Чилов, Р.Галинова С.Павлов,  

С.Шипочинов, Н.Кривиралчев, М.Иванов  

„против” – 0  

„въздържал се” –0  

Приема се 

Решение № 348  

На основание чл.9, ал.3 от Закона за общински дълг 

 

 

Приема годишния отчет за състоянието на общинския дълг на Община 

Копривщица към 31.12.2022г., съгласно Приложение 1.  

 

 

 

По трета точка от дневния ред – Изложение от жители на гр. Копривщица   

 

С.Павлов – зам. председател на ОбС – Копривщица даде думата на А.Андреева – 

Кривиралчева представител от Кауза „Богата Копривщица”  

  

А.Андреева – Кривиралчева  представител от Кауза „Богата Копривщица”, 

представлявам Кауза „Богата Копривщица” и ние участваме активно в заседанията на 

общински съвет и не само. Използвам възможността да се присъединя, към това което 

Вие сте направили като предложение съвсем конкретно към точка 4  Кауза „ Богата 

Копривщица” вдига инициативата за възстановяване чешмите на Копривщица виждам, 

че Вие също сте писали по тази тема и просто използвам възможността и аз да се 

присъдения в инициативата на каузата към това много сериозно изложение, което сте 

направили за проблемите на града.  

Д-р на техническите науки Инж. Райна Златарева, наистина проблемите са страхотни. 

Първо гледам, че не се спазва технология по полагане на вода – канал. И утре ще имате 

проблем ако нямате независим технически контрол, защото всяка засипна работа се 

прави протокол и се пише и утре ако пропадне пътя след асфалтиране, защото той не се 

трамбова като наблюдавам. 

Инж.С.Павлов – зам. председател на ОбС – Копривщица, задавали сме го 

няколкократно подобен въпрос.   

Д-р на техническите науки Инж. Райна Златарева, ако нямате документи става 

много лошо за Вас.  

Б.Подгорски – съветник, ние не можем да имаме документи.  

Д-р на техническите науки Инж. Райна Златарева, ако независим технически 

контрол подпише такъв протокол, тогава Вие сте освободени от всякаква отговорност, 

но нямате ли контрол Вие носите отговорността.   

Б.Подгорски – съветник, съгласен съм със всички проблеми, които сте описали 
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стари, нови, бъдещи кажете в каква посока да вземем решение. Никой не бяга от 

отговорност. Какво е в ръцете на общинския съвет, кое точно от тези всичките  

проблеми, които ги приемаме за проблеми е спряно, не е направено или може да се 

инициира да се направи от общинския съвет? 

Д-р на техническите науки Инж. Райна Златарева, за инициирането на 

пречиствателна станция вода – канал трябва общинския съвет според мен да гласува 

и да ангажира София – област с проекти, за да има представа финансирането.Трябва 

да инициирате проектиране, това е първия етап, който е придружен с план - сметка 

отзад, която трябва да се актуализира ако се забави това строителство. Всеки път да 

се актуализира, но да имате Проект след, което почват да се търсят пари. Пак се 

търсят от София – област, но то става с тичане не става със стоене тука. Отиваш и се 

разправяш с тях, вдигаш скандал, крещиш, две три ведомства уведомяваш, две три 

медии каниш ако не идва на време всичко и т.н. това е пътя.   

Райна Тотева- гражданин,аз съм изненадана от атмосферата тука. Вие имате ли 

достойнство? Вие сте избрани от народа. Обърнахме се към Вас, защото Вие сте 

избрани чрез гласуване и Вие тука ще предадете това нашето, което е тука на кмет, 

на директор Дирекция на музеите  и т.н. Когато решихме да изпратим това писмо 

много от моите приятели ми казаха, защо го правите? Никой няма да Ви обърне 

внимание. Аз го направих, защото не съм убедена, че няма кой да ми обърне 

внимание. Родена съм в Копривщица, израсла съм тука баща ми посвети 40 години на 

този град. Цялата мрежа е създадена по негово време. Той имаше Проект за 

кабелизация на града и сега, когато се полагат, можеше да се направи кабелизация 

на града да не са тези ужасни стълбове и особено с тези черни висящи кабели. Града 

е град – музей може да е загубил статута си аз незнам това. Минете по улиците и 

чуйте хората какво казват две неща: градът мъртъв ли е? Тука живеят ли хора? 

Излезте и вижте, ако тръгнете да кажем от площада към 16.30 – 17.00 ч. най много 

един двама души да срещнете. Толкова е тъжно всичко това, незнам дали си го 

представяте. Накрая Ви написахме, че Ви предлагаме един път месечно поне да 

посетите определен район в Копривщица. За стогодишнината на въстанието бяха 

реставрирани къщи, бяха поставени порти дори там, където нямаше, бяха обновени 

дуварите, бяха направени мостове, за да не се  използват каменните мостове 

уникални по своята същност и какво се получи минете да видите. Съборени порти, 

дувари съсипани, неподдържано, а къщите? В Копривщица има осем паметници на 

културата  от национално значение. Вие знаете ли уважаеми общински съветници кои 

са, защото ако ги знаете ще знаете, че имат право да бъдат финансирани по Проекти 

от Министерството на Културата, както беше извършено с „Генчевата къща” , знаете 

ли я тази къща къде е и знаете ли, че тази къща е единствената къща, която се 

изучава като архитектурен паметник от епохата на възраждането. Ако влезете вътре 

Вие ще бъдете смаяни от красота, но тя е затворена и слава Богу нейните собственици 

я реставрираха чрез финансовата подкрепа.Ами Млъчковата къща отгоре е паркинг, 

както и пред моята къща е паркинг. Разходили сте се до Паметника на Бенковски, то е 

плачевно. Г-н Генчо Герданов обикаляше медии и тръбеше, че е в много тежко 

състояние. Знам, че са събирани пари на ръка, защото една жена, която работи и 

живее в Израел ми каза, че няма да дам пари аз съм дала пари за паметника на 

Бенковски, но не виждам резултат. Елаците Мед са отпуснали средства те стоят там и 

никой не ги е потърсил. Преди да кандидатствате за съветници уважаеми млади хора 

прочете историята. След вашето избиране с колко копривщенци се срещнахте, за да 

им чуете проблемите. През дворовете ни тече канализации, тече водопроводи, а 

знаете ли, че от гроба на Димчо Дебелянов всички къщи са със септични ями при тази 
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денивелация.След тая емоция може ли на заседание да няма кмет аз съм изненадана. 

Вие сте избраници и имате много големи права.  

Д.Ватахов – съветник, ако Вие имате предложение как да ги задължим направо Ви 

съветвам да го кажете и ще го направим.  

Райна Тотева – гражданин, обърнете се към юристи и те ще Ви кажат какво да 

правите. Града е с много сериозни проблеми. Преди много години беше дошъл на 

посещение председателя на Съюза на писателите от някой от Републиките и по 

телевизията беше гост и каза следното: Пътувал по целия свят, но по поетичен 

паметник от чакащата жена не е виждал. Ние знаем ли това? Отидете и вижте какви 

треволяци и бурени има. Да не говорим за нещастни Найден Поп Стоянов дето стои 

там с едното паметниче. Идете в църквата и вижте какво и е състоянието. В новата 

църква се работи там големи конфликти създаде свещеника скандали, разправии за 

това, че се реставрира. Онзи ден ген. Карамунчев ми каза, че идват шестима 

французи и са във възторг и един англичанин, който дошъл специално за тази 

църква. На нея има много масонски символи, но не желая да говоря повече. Разходете 

се във църквата и вижте как се събират пари, как се води отчетност и какво се прави 

и как се воюва с невъзпитание и грубост. Нито църквата е на свещеника, нито 

училището е на директора и учителите, нито читалището то е на всички. Вие сте 

призвание да го ръководите. Цялото поведение на кмет говори за неуважение към 

града не конкретно към Вас. Днес сте тук, утре може да не сте избрани, но  

Копривщица остава.  

Д.Ватахов – съветник, факт е.  

Д-р на техническите науки Инж. Райна Златарева, да вметна една забележка. 

Прави ми впечатление, че тука се извършва дейности, които не са в полза на много 

хора, а са в ползва на  определени такива малки кръгове хора. Дейностите трябва да 

се градират т.е. улици, канал -  вода това всичко трябва да е приоритет. Хубавите 

неща като градинка, топче на входа на града, но това е когато всичко друго ти е 

наред, и което много важно машина за чистене на града. 

Е.Чумпова – гражданин, понеже съм планински човек, и други хора ходят в 

планината маркировката и пътищата са в безобразно състояние. Ако има сега 

възможност с новия бюджет да се заделят някакви средства има хора, които даже и на 

доброволни начела да минат да се премаркират нещата.    

Д.Ватахов- съветник, да ще го включим към новия бюджет.  

Б.Подгорски – съветник, г-жо Чумпова Вие опитвали ли сте тези всичките въпроси  

да говорите с кмета? Човека, който е на чело на изпълнителната власт в града, от 

който зависят инициативите, които ние трябва да подкрепиме, да коригираме, да 

гласуваме финансиране, но много добре знаете каква е процедурата?  

Е.Чумпова – гражданин, разговаряла съм, даже единия проблем е по времето на г-н 

Герданов и това е във връзка с параклиса. 

А.Андреева – Кривиралчева – представител от Кауза „Богата Копривщица”, 

многократно общинските съветници поставят въпроса ама ние какво да направим с 

кмета? Ами направете един референдум и свалете кмета.  

Д.Ватахов – съветник, те остават 3 месеца.  

Б.Подгорски – съветник, г-жо Кривиралчева кажете каква е процедурата на 

референдум за сваляне на кмета? Дори още на първата година да се направи 

референдум след това Вие трябва да сте запозната , това не е ли една без мислена 

дейност, както и воденето на без мислени съдебни дела? Защо Вие като гражданин не 

потърсите съдебна отговорност по сигналите, които са пуснати? Какъв е ефекта от 

цялата работа?  
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А.Андреева – Кривиралчева – представител от Кауза „Богата Копривщица”, какво 

очаквате ние като граждани да направим? Ние сме подали сигнали. 

Инж. С.Павлов – зам. председател на ОбС- Копривщица, разгледахме вашето 

становище,сега реално Решение към това становище, с което да излезем ако Вие 

имате някакво предложение да го гласуваме.  

Райна Тотева – гражданин, Ние сме Ви писали. Чакаме отговори.    

Инж. С.Павлов – зам. председател на ОбС- Копривщица, това което сме направили 

е че сме изпратили писмо до кмета на община Копривщица, до директора на Дирекция 

на музеите. В момента, който ги получим ще Ви отговорим. 

   

По четвърта  точка от дневния ред – Разни  

 

 

По пета  точка от дневния ред –  Отговори на питания  

  

Има получени писмени отговори  

 

 

 

По шеста точка от дневния ред – Питания  

 

С.Павлов – съветник, да ни бъде предоставен доклад на  регионалния технически 

инспекторат при държавен Фонд Земеделие за извършената проверка през месец май 

2023г., както и протоколите за редуциране на площите, които Вие сте изготвили?   

 

 

     

 

 

Поради изчерпване на дневния ред г–н Л.Цеков закри заседанието в 16:40 часа. 

 

 

 

Протоколист:………………                              Председател на ОбС:……….…… 

         /В.Пачева/                             /Л.Цеков/ 


